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Marknadsföring och spridning



Program-
sidan





Östersund cykelfest-sidan på Visit-webben

• 6 791 sidvisningar (exklusive våra egna IP-adresser)
• 5 964 unika sidvisningar
• 2,42 minuter i snitt på sidan

av dessa kom 960 från ordinarie cykelsidan som hade en puff om Östersund 
cykelfest

614 klickade sig in via evenemangskalendern för att läsa om Östersund cykelfest



Facebook-event















Happyride



Pressmeddelande 4/5 

245 medier öppnat via e-postlista
316 visningar i nyhetsrummet på 
MyNewsdesk

Postad på LinkedIn 1 132 följare, 715 
organiska visningar, 42 
likes/kommentarer/delningar, 8 klick till 
sidan

Postad på Destination Östersund Facebook 
5 000 följare, 16 likes, 4 delningar

Ligger på Destination Östersund webb



Pressmeddelande 22/6 

91 medier öppnat via e-postlista
217 visningar i nyhetsrummet på MyNewsdesk

Postad på LinkedIn 1 132 följare, 539 organiska visningar, 22 
likes/kommentarer/delningar, 11 klick till sidan

Postad på Destination Östersund Facebook 5 000 följare, 23 likes, 8 
delningar

Ligger på Destination Östersunds webb



Media



Programpunkt på Destination Östersunds 
frukostmingel 10/5



Utvärdering (stängd 17/7)
Digital enkät för besökare och deltagare under 
cykelfesten.
• Inbjudan genom inlägg på SoMe, på 

programsidan på Visit Östersund och i 
Facebook-event. Delats vidare av 
föreningarna.

Antal respondenter: 45 st



Demografi respondenter

• Ålder 15-68 år
• Medelålder 43 år









Var det någon speciell programpunkt som du lockades av och varför? (38 svar)
Exempel på svar:
• Fursteli, har tänkt åka dit länge men nu blev det äntligen av
• Alla med ”guidning”. Östersund har fantastiska stigar men nästan ingen märkning. Guidning är 

bästa sättet att hitta de fina turerna.
• Guidade turer för att cykla tillsammans med andra
• MTB-lopp är kul!
• Nattcyklingen - lät bara magiskt och soft
• Endurotävlingen, något som gör Östersund attraktivt
• Stigvisningar
• Det enda landsvägsevent som bjöds.
• Fursteli cykelstigar är en favorit sedan tidigare men kul nu med Flöjjut-tävlingen och även 

cykelhoppen
• Lockades av sociala rundor som grusrunda med Björnwall i Brunflo, Stig på Frösön, plus 

efterföljande arter-bike (mkt fin idé!!) happymorningride, av motionsloppet Cykla och ha skoj, 
endurotävlingen.

• Midnattscykling-för ett fränt event. Och stigcykling i Fugelsta för att börja hitta o träffa lite 
likasinnade



Vilken/vilka programpunkter har du deltagit på/planerar att vara med 
på? (42 svar med text, ofta flera aktiviteter per svar)
• Flöjjut i Fugelsta: 6 st
• Guidning Fugelsta/Fursteli: 7 st
• Guidning Frösön: 8 st
• XCO-banan: 3 st
• Cykla och ha skoj, vinn en hoj: 13 st 
• Liftburen cykling på Frösön: 5 st
• Guidad midnattstur: 6 st
• She Rides stig: 14 st
• She Rides landsväg: 4
• Brunflo Bike Park: 6 st
• Swecup Enduro: 6 st
• Stigcykling: 14 st
• Gravel: 2 st
• Happy Morning ride: 2 st



Vad tyckte du om upplägget på plats under programpunkten? Kommentera gärna 
vad som var bra och vad som hade kunnat förbättras. (34 svar)
Exempel på svar:
• Jättebra med Strava, att kunna göra aktiviteten utifrån när man hade tid och möjlighet själv
• Det kom många cyklister (angenämt problem) så ibland hade det behövt fler ledare.
• Samtliga aktiviteter jag har varit med har guider/ledare varit fantastiska. Välkomnande och kunniga
• Allt var toppen. Möjligtvis att det hade kunnat vara mer fokus på rolig cykling och mindre fokus på mys och vyer i Fugelsta.
• Suveränt. Bra rekat och trevligt sällskap. Väldigt bra stigar och vägar för den typen av sammanhang.
• Toppen första år. Detaljer kan finslipas till nästa år
• Svårt att hitta info på sociala medier
• Mer fokus på hopp och lek med cykel, många barn som vill lära sig
• Lite svårt att få överblick över hela evenmanget. Många av eventen krockade. Kanske en bättre tidsplan för de olika eventen 

på hemsidan.
• Jag cyklade stigcyklingen i Brunflo. Den var väldigt bra anordnad.
• Supertrevligt initiativ! Mer info om trevlig på en centralplats/hemsida hade nog underlättat, nu var det lite spritt hör och där 

och detaljinfo fanns på ett instagraminlägg. Inte dåligt men kan nog förbättrad.
• Rolig tävling, förbättring ge vinnarna något pris!
• Kul att få cykla med de olika föreningarna och locals dom känner till områdena br
• Mer information om hur man kan följa tävlingen som publik, mer info om vilket häftigt arrangemang det är och vad roligt och 

fartfyllt det är som publiksport!
• Hade gärna sett lite mer socialt häng, tex med filmvisning
• Cykla och ha skoj var perfekt! Enduro var lite lurigt för mina medborgare (LSS) att ta del av då det var svårt att ta sig till 

vettig publikplats.









Om du hade fått ändra något med veckans program, upplägget eller konceptet 
Östersund Cykelfest, vad hade du ändrat? (45 svar)
Exempel på svar:
• Nån aktivitet på dagen
• Bättre marknadsföring innan cykelfesten. Flera av mina bekanta som hade missat det helt och hållet trots att de är cykelintresserade och bor i 

Östersund.
Tips hur man kan resa till från aktiviteterna på miljösmarta sätt. Många aktiviteter sker utanför Östersund och det blir många bilar med 
ensamma cyklar på. Så någon typ av samåkning/shuttle från Östersunds centrum så att deltagarna kan låta bilen stå.

• Mer kommunikation inför så att man hade bättre koll. Det var många som inte hört talas om det...
• Mer aktiviteter, att de når en bredare publik, syns mer centralt.
• Tror att veckan kan ligga på annat datum för att locka fler utomstående.

Fler lokala guider och mindre klubbledare. Inte så många aktiviteter som krockar.
• Bjud in större namn! Vi har massor av stora cyklister i Sverige
• Kanske fler guidade turer då antalet som kunde följa med var lite litet. Fler turer. Kan hjälpa att guida mer om behovet finns.
• Stigcykling i fler delar av kommunen.
• Mer reklam för bikeweek. Lite dåligt med info ut till de som inte cyklar. Dvs du måste hålla på för att få info
• Fler landsvägsevent, gravel- och distans MTB-events (grusvägar).
• Det var ett bra upplägg. Fler stigcyklingar med AW hade varit kul.
• Vill inte ändra men kanske utöka. Kanske lite mer utbildande typ lär dig cykelmek. cykelfilmvisning på torget eller annan plats.
• Fler barnvänliga alternativ
• Jag hade lagt in en punkt i programmet och ledunderhåll på berget och/eller i brunflo, där man får vara med och bygga på lederna.Jag vet att 

detta finns som stående event varje vecka, i alla fall på berget, men jag tror att flera skulle bli lockade att komma och hjälpa om det var ett 
större event som var med på programmet under cykelfesten.

• Släpp tider till programmet lite tidigare



Vad tycker du om cykling som koncept och reseanledning för Östersund som destination? 
(45 svar)

Exempel på svar:
• Älskar cykling i alla dess former. Östersund är tyvärr inte bäst i klassen (än) som cykeldestination.  Det finns alldeles för lite 

uppmärkta leder i skogarna. Härma t.ex   https://bergslagencycling.com/ och samla Jämtland under ett paraply. Skapa områden och 
märk upp stigarna. Vi har alla förutsättningar i en fantastik miljö!

• Cykling blir bara mer populärt och en aktivitet som skapar mycket turism.
• Bra, går att utveckla mer för att göra utbudet tydligare för besökare
• Cyklingen är anledningen jag flyttade till Östersund, och bor kvar. Men för att de ska locka turister behövs utbudet av cykling breddas. 
• Jättebra men det saknas flowiga leder på berget, just nu har vi bara stök. Tänk som Järvsö och satsa på en rolig hoppled som funkar 

för alla!
• Öh, märklig fråga. Koncept? Jag använder cykeln i vardagslivet och som träningsredskap. Reseanledning för Östersund som 

destination? Jag förstår tyvärr inte vad som avses här.
• Cykling är en fantastiskt sport. Bra att informera om alla fin stigar runt östersund men många av de bra ligger långt från centrum. Tex. 

Fugelsta, Brunflo. Skulle vara kul att ha fler stigar runt centrala  Östersund. Den på stadion skulle behöva ses över och byggas med 
fler hinder för att bli bra.

• Mkt bra! Finns mkt att cykla på som kanske är okänt för många
• Väldigt bra koncept men det borde finnas en karta utgiven på alla områden och stigar.
• Fantastisk, kul samt stark reseanledning. Det bubblar om Östersund i cykelsverige just nu!
• Älskar cykling men Östersund ligger långt efter många andra kommuner vad gäller stigcykling
• Östersund har en bra bit kvar till ställen som Sundsvall (södra berget mtb)Falun (visit Dalarna).
• Superbra. Och underskattad. Bör satsat mkt mer på. Finns redan väldigt mkt fin cykling att börja lyfta fram mer.
• Superkul, trevligt folk, härlig stämning och Östersund borde vårda den fina cykling vi har! (Spikbodarna!)
• Det är en växande sport och det är mycket viktigt att Östersund fortsätter bygga och satsa på detta, på de arenor vi har.



Övriga tankar eller feedback (17 svar)
Exempel på svar:
• Hoppas på repris nästa år 
• Super kul initiativ. Hoppas de går att hitta en form för de att leva vidare.
• Se till att märk upp alla de fina lederna runt stan så hittar även turisterna
• Jättebra initiativ hoppas att kommunen tar cykling på en högre nivå bara med bättre och fler cykelvägar ( 

Brunflo har ingen från samhället till gamla e75) samt bättre snöröjning på cykelvägarna
• Trevlig vecka som jag hoppas återkommer.
• Många cykelgrupper träffas vid badhusparken. Det skulle vara superbra med en cykeltvätt där. Det är långt 

att ta sig upp till stadion.
• Fantastisk bra initiativ, jag älskar det. Så bra gjort av er! Hoppas det blir igen nästa år.
• Satsa mer på Östbergets cykling. Här finns otrolig potential som inte krävef bilförd ftån stadskärnan. 

Trailcenter för hela familjen önskas av många!
• Gillar hela upplägget, till nästa år hoppas jag att ryggen är bättre, då ska jag lägga in mer deltagande i 

planeringen.
• Lägg till en tävling i sociala medier också, kanske "bästa reel på Instagram" eller nåt som gör att bilder och 

film från veckan får spridning!
• Fint att se att kommunen anammar cykelintresset i staden!
• Mycket rolig vecka hoppas att det kommer igen nästa år.




